



**Terms & Conditions**  
**125! Year's celebration program**

**Eligibility & Participation**

- Only customers purchasing & registering vehicles in the period starting from June 1st till December 31<sup>st</sup> 2011 from any MB Authorized Dealer are eligible to this program;
- Customers should be above the age of 21 as of June 2011
- Customers must register the purchased vehicles within the aforementioned period;
- Winner in any of the draws is not eligible to participate in any subsequent draws within the same program;
- This program is limited to individuals only, & covering vehicles model year 2011 of the B-Class, GLK-Class, E-Class and S-Class.

**Draws:**

- Draws will be held at Mercedes-Benz showroom- Katamyia branch on the ring road during October, November 2011 and January 2012.
- Draws shall be made according to the time of purchase registered in the associated authorized dealership and determined draw dates by MB Egypt.
- Participants who did not win in one draw will be carried forward until the last draw;
- The winner of each draw shall be notified within (10) ten working days from the date of each draw. Failure to receive the gift within a maximum period of (30) thirty days gives MB Egypt the right to cancel the draw and call for another re-draw within a period to be stipulated by MBEg;
- MB reserves the right to publish the names of the winners including photos in local and international magazines and newspapers without any approvals from the winners.
- Each customer shall be entitled to a number of coupons based on the following table:

Class	Model	Model year	Number of chances
B-Class	B160	2011	1
GLK-Class	GLK 350 4MATIC	2011	2
E-Class	E250 Elegance	2011	2
	E250 Avantgarde	2011	2
	E300 Elegance	2011	3
	E300 Avantgarde	2011	3
S-Class	S350 CGI	2011	4
	S350 CGI -AMG	2011	5
	S500 CGI	2011	6

**Gifts:**

- All gifts are non-transferable and are not exchangeable with cash or for any other item.
- Winners could only transfer the gifts to first degree relatives.
- Winners shall utilize the gifts (i.e. trips) within maximum six months from the date of the draw.
- The winner of the first and second gifts shall be responsible for obtaining the visa and any other required document. Fees for such procedures shall be borne by the winner; without any liability on Mercedes-Benz.



Mercedes-Benz

- The winner shall be liable for all registration fees, costs with regard to the purchased vehicle without any liability on Mercedes-Benz.
- Mercedes-Benz Egypt Shall deliver the 3<sup>rd</sup> gift (vehicle) customs paid at one of our authorized Mercedes-Benz Showrooms in Cairo or Alexandria. The winner shall be liable for all registration fees, costs & taxes to the vehicle without any liability on Mercedes-Benz. Mercedes-Benz Egypt. The winner shall register the car under his name or only to his first degree relatives (i.e. son or wife)
- The winner of the third gift shall be liable for all registration fees, costs with regard to the purchased vehicle without any liability on Mercedes-Benz. Mercedes-Benz Egypt will deliver the car customs paid at one of our authorized dealership.

**General Conditions:**

- Participation in this program is deemed acceptance of the terms and conditions in relation;
- MBEg reserves the right in its sole discretion to disqualify any individual that affects the administration, security, fairness, integrity or proper conduct of this prize draw;
- MBEg reserves the right to modify these rules, suspend or discontinue this program at any time without prior written notice;
- MBEg reserves the right to provide substitute gift of similar value should the specified gift become unavailable for reasons beyond its control;
- This program is governed by the Egyptian Laws.



Mercedes-Benz

## الشروط والأحكام الخاصة باحتفالية 125 عاماً من الابتكار

### شروط المشاركة :

- وجوب شراء وتسجيل السيارة في الفترة من 1 يونيو حتى 31 ديسمبر 2011 من أحدى الموزعين المعتمدين لشركة مرسيدس-بنز أيجيبت.
- ألا يقل سن العميل المالك للسيارة عن 21 عاماً في يونيو 2011.
- لا يحق للسادة الفائزين في إحدى السحوبات المشاركة مرة أخرى في هذا البرنامج.
- هذا البرنامج ساري على الأفراد فقط وخاص بموديلات 1102 من موديلات الفئة. B, GLK, E, S .

### إجراءات اختيار الفائزين بالهدايا:

- تقام السحوبات في معرض مرسيدس-بنز فرع القطامية بالطريق الدائري خلال شهر أكتوبر ، نوفمبر 2011 ويناير 2012.
- يتم السحب طبقاً لتاريخ الشراء المسجل لدى الموزع المعتمد و وفقاً لتاريخ السحب الذي تحدده شركة مرسيدس-بنز إيجيبت.
- السادة العملاء الذين لم يفوزوا يحق لهم المشاركة بالسحوبات المقبلة.
- يتم إخطار الفائز خلال 10 أيام عمل من تاريخ السحب، وفي حالة عدم استجابة العميل الهدية خلال مدة أقصاها 30 يوماً يسقط حقه في الهدية ويعاد السحب مرة أخرى لتحديد فائز آخر.
- تحتفظ مرسيدس-بنز أيجيبت بحق نشر صور الفائزين وأسمائهم في الجرائد أو المجلات المحلية أو الدولية بدون أي موافقة من الفائزين.
- يحق لكل عميل عدد محدد من الكوبونات طبقاً لنوع السيارة المشتراة حسب الجدول التالي

عدد الفرص	السنة	الموديل	ألفئة
1	2011	B160	B-Class
2	2011	GLK 350 4MATIC	GLK-Class
2	2011	E250 Elegance	E-Class
2	2011	E250 Avantgarde	
3	2011	E300 Elegance	
3	2011	E300 Avantgarde	
4	2011	S350 CGI	S-Class
5	2011	S350 CGI -AMG	
6	2011	S500 CGI	

### الهدايا:

- جميع الهدايا غير قابلة لاستبدال قيمتها سواء نقداً أو بأي شئ آخر.
- يحق للفائز تحويل الهدية لأحد أقرباءه من الدرجة الأولى فقط.
- يلتزم الفائز بالاستفادة من الهدايا في فترة أقصاها 6 شهور من تاريخ إخطاره باستلام الجائزة.
- على الفائزين بجوائز رقم 1 أو 2 (الرحلات) الحصول على التأشيرة الخاصة وكافة المستندات الأخرى اللازمة للسفر على أن يتحمل الفائز كافة المصروفات الخاصة بدون أدنى مسؤولية على شركة مرسيدس-بنز .
- تلتزم مرسيدس بنز أيجيبت بتسليم الهدية رقم 3 (السيارة) خالصة الجمارك بأحادي معارض مرسيدس المعتمدة بالقاهرة أو الإسكندرية. علي أن يتحمل الفائز بدفع رسوم التسجيل وأي ضرائب أو مصاريف أخرى قد تنشأ عن منحة هذه الهدية دون أدنى مسؤولية على الشركة. علي أن يتم تسجيل السيارة باسمه أو باسم أحد أقرباءه من الدرجة الأولى

### شروط عامة:

- يعتبر دخول العميل في هذا البرنامج قبولا للشروط والأحكام الخاصة بهذا البرنامج.
- تحتفظ مرسيدس-بنز أيجيبت لنفسها بحق استبعاد أي فرد قد يؤثر على إدارة أو نزاهة أو السلوك السليم لهذا البرنامج
- تحتفظ مرسيدس-بنز أيجيبت بحق تعديل هذه القواعد أو تعليق أو إيقاف هذا البرنامج دون أي إشعار مكتوب مسبقاً ودون أي مسؤولية عليها.
- تحتفظ مرسيدس-بنز أيجيبت بحق تقديم هدية بديلة بنفس القيمة إذا أصبحت الهدية المحددة في هذا البرنامج غير متوفرة لأسباب خارجة عن إرادة شركة مرسيدس-بنز أيجيبت.
- يخضع هذا البرنامج للقوانين المصرية.